



PUBLIC PRINTING ACT

RSY 2002, c. 180

UNOFFICIAL CONSOLIDATION OF THE
STATUTES OF YUKON

**LOI SUR LES PUBLICATIONS
OFFICIELLES**

LRY 2002, ch. 180

CODIFICATION NON OFFICIELLE DES
LOIS DU YUKON

PUBLIC PRINTING ACT

RSY 2002, c. 180; amended by SY 2003, c.25; SY 2023, c.7

Please Note: This document, prepared by the Yukon Legislative Counsel Office, is an unofficial consolidation of this Act and includes any amendments to the Act that are in force and is current to: [currency date](#).

For information concerning the date of assent or coming into force of the Act or any amendments, please see the [Table of Public Statutes](#) and the [Annual Acts](#) on the [laws.yukon.ca](#) web site. Links to amending legislation, where appropriate, are provided at the end of each section in this document.

If you find any errors or omissions in this consolidation, please contact:

Legislative Counsel Office

Tel: (867) 667-8405

Email: lco@gov.yk.ca

LOI SUR LES PUBLICATIONS OFFICIELLES

LRY 2002, ch. 180; modifiée par LY 2003, ch. 25; LY 2023, ch. 7

Veillez noter: ce document préparé par le Bureau des conseillers législatifs du Yukon est une codification administrative de la présente loi, laquelle comporte les modifications à celle-ci qui sont en vigueur au : [date en vigueur](#).

Pour l'information concernant la date de sanction ou la date d'entrée en vigueur de la loi, ou de ses modifications, veuillez consulter le [tableau des lois d'intérêt public](#) et des [lois annuelles](#) sur le site web [laws.yukon.ca](#). Des liens vers les lois modificatives, le cas échéant, sont fournis à la fin de chaque article du présent document.

Si vous trouvez des erreurs ou des oublis dans cette codification, veuillez communiquer avec:

le Bureau des conseillers législatifs

Tél: (867) 667-8405

courriel: lco@gov.yk.ca





PUBLIC PRINTING ACT

LOI SUR LES PUBLICATIONS OFFICIELLES

TABLE OF CONTENTS

Section		Page
1	Official gazette	1
2	Publication in gazette required	1
3	Queen's Printer	1
4	Powers and duties of Queen's Printer	1
5	Contents of the Yukon Gazette	2
6	2
7	Regulations	2

TABLE DES MATIÈRES

Article		Page
1	Journal officiel	1
2	Publication obligatoire	1
3	Imprimeur de la Reine	1
4	Attributions de l'Imprimeur de la Reine	1
5	Contenu de la Gazette du Yukon	2
6	2
7	Règlements	2



PUBLIC PRINTING ACT

1 Official gazette

The Commissioner in Executive Council may authorize the publication, in any prescribed form, of an official gazette to be called the *Yukon Gazette* for the publication of proclamations, official and other notices, and of all matters that are required to be published therein.

[S.Y. 2002, c. 180, s. 1]

2 Publication in gazette required

All advertisements, notices, and documents that relate to matters within the control of the Legislature and are by any law required to be published shall be published in the *Yukon Gazette* unless some other mode of publication is prescribed by law.

[S.Y. 2002, c. 180, s. 2]

3 King's Printer

The Commissioner in Executive Council may appoint an officer who shall be known as the King's Printer.

[S.Y.2023, c.7, s.21] [S.Y. 2002, c. 180, s. 3]

4 Powers and duties of King's Printer

The King's Printer under the direction of the Minister has the management and control of the printing and stationery requirements of the Yukon and has those other powers and shall discharge those other duties that are conferred or imposed on the King's Printer by the Minister.

[S.Y.2023, c.7, s.21] [S.Y. 2002, c. 180, s. 4]

LOI SUR LES PUBLICATIONS OFFICIELLES

1 Journal officiel

Le commissaire en conseil exécutif peut autoriser la publication, en la forme qu'il prescrit, d'un journal officiel, appelé la *Gazette du Yukon*, destiné à la publication des proclamations, des avis officiels et autres et de tout autre renseignement qui doit y être publié.

[L.Y. 2002, ch. 180, art. 1]

2 Publication obligatoire

Les annonces, les avis et les documents liés aux questions qui relèvent de la Législature et qui doivent, en vertu d'une règle de droit, être publiés le sont dans la *Gazette du Yukon*, sauf si un autre mode de publication est prévu par la loi.

[L.Y. 2002, ch. 180, art. 2]

3 Imprimeur du Roi

Le commissaire en conseil exécutif peut nommer un fonctionnaire appelé Imprimeur du Roi.

[L.Y. 2023, ch. 7, art. 21] [L.Y. 2002, ch. 180, art. 3]

4 Attributions de l'Imprimeur du Roi

Sous l'autorité du ministre, l'Imprimeur du Roi est chargé de l'impression des documents officiels au Yukon et de la fourniture de la papeterie officielle; il est aussi investi des autres pouvoirs et tenu de s'acquitter des autres fonctions que lui confie le ministre.

[L.Y. 2023, ch. 7, art. 21] [L.Y. 2002, ch. 180, art. 4]

5 Contents of the Yukon Gazette

The King's Printer shall print and publish or cause to be printed and published the *Yukon Gazette*, the statutes of the Yukon, and any documents and announcements the Minister may require.

[S.Y.2023, c.7, s.21] [S.Y. 2002, c. 180, s. 5]

6

The Minister may establish prices, or authorize the King's Printer to establish prices, for documents and other materials that the King's Printer prints or publishes.

[S.Y.2023, c.7, s.21] [S.Y. 2003, c. 25, s. 2] [S.Y 2002, c. 180, s. 6]

7 Regulations

The Commissioner in Executive Council may make any regulations that are required for carrying out the purposes and provisions of this Act.

[S.Y. 2003, c. 25, s. 3]

5 Contenu de la Gazette du Yukon

L'imprimeur du Roi imprime et publie — ou fait imprimer ou publier — la *Gazette du Yukon*, les lois du Yukon ainsi que les autres documents et annonces que détermine le ministre.

[L.Y. 2023, ch. 7, art. 21] [L.Y. 2002, ch. 180, art. 5]

6

Le ministre peut fixer le prix de tout document et de toute autre pièce imprimés et publiés par l'Imprimeur du Roi. Le ministre peut également autoriser l'Imprimeur du Roi à établir ces prix.

[L.Y. 2023, ch. 7, art. 21] [L.Y. 2003, ch. 25, art. 2]
[L.Y. 2002, ch. 180, art. 6]

7 Règlements

Le commissaire en conseil exécutif peut établir tout règlement nécessaire à l'application de la présente loi.

[L.Y. 2003, ch. 25, art. 3]

